
 

  

  
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

  
 

Τρίτη, 01 Απριλίου 2025 
 

Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

Προς τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

Προς την Υπουργό Πολιτισμού 

ΘΕΜΑ: Χρηματοδότηση ΕΣΠΑ και πληρωμές εργαζομένων στο υποέργο αρχαιολογίας του 

έργου «Αποχέτευση και εγκατάσταση ΕΕΛ Ερέτριας». 

Κύριοι Υπουργοί, 

Το έργο «Αποχέτευση και Εγκατάσταση Επεξεργασίας Λυμάτων (ΕΕΛ) Οικισμού Ερέτριας – Β’ 

Φάση», το οποίο περιλαμβάνει το Υποέργο 4 «Αρχαιολογική έρευνα και επίβλεψη κατά τη 

διάρκεια της κατασκευής του έργου», εντάχθηκε στο ΕΣΠΑ 2021-2027 λόγω της ολοκλήρωσης 

του προηγούμενου προγράμματος ΕΣΠΑ 2014-2020, το οποίο έληξε στις 31 Δεκεμβρίου 2023. 

Συγκεκριμένα, το έργο μεταφέρθηκε στο νέο ΕΣΠΑ στο πλαίσιο του Προγράμματος «Περιβάλλον 

και Κλιματική Αλλαγή 2021-2027», με την Απόφαση αρ. πρωτ. οικ. 48791ΕΞ2025/20.03.2025. 

Ωστόσο, παρά τη μετάβαση του έργου στο νέο πρόγραμμα, η Συλλογική Απόφαση Έργου (ΣΑΕ) 

που απαιτείται για τη διάθεση χρηματοδότησης δεν έχει εγγεγραμμένες πιστώσεις. Ως 

αποτέλεσμα, οι συμβασιούχοι εργαζόμενοι της Εφορείας Αρχαιοτήτων που απασχολούνται στο 

υποέργο αρχαιολογίας δεν έχουν λάβει τις αμοιβές τους από το Νοέμβριο του 2024. 

Επειδή η ολοκλήρωση του έργου είναι ζωτικής σημασίας για την περιβαλλοντική προστασία και 

την πολιτιστική κληρονομιά της Εύβοιας, 
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Επειδή η έγκαιρη καταβολή των αμοιβών των εργαζομένων είναι απαραίτητη για την εύρυθμη 

υλοποίηση των εργασιών, 

Επειδή είναι αθέμιτο οι εργαζόμενοι της Εφορείας Αρχαιοτήτων, οι οποίοι εργάζονται με 

αφοσίωση και υπευθυνότητα στο έργο, να μην έχουν λάβει τις αμοιβές τους για τόσο μεγάλο 

διάστημα, παρά την συνεισφορά τους στην υλοποίηση του έργου. 

Ερωτάσθε, 

1. Πότε προβλέπεται η έγκριση και εγγραφή πιστώσεων στη ΣΑΕ για το συγκεκριμένο έργο, 

ώστε να διασφαλιστεί η συνέχισή του; 

2. Ποια μέτρα θα ληφθούν για την άμεση καταβολή των οφειλόμενων αμοιβών στους 

εργαζόμενους της Εφορείας Αρχαιοτήτων που συμμετέχουν στο Υποέργο 4; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

                                Καζάνη Αικατερίνη  

 




